

EFA Presidential Skype Conference, May 12, 2020, 6 pm

Franco Giori (SUI), Petr Riedl (CZE), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Jürgen Albrecht (GER), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER).

meeting points

1. Opening / Welcome

Franco Giori opens the 3rd Presidium Conference in 2020. The invitation to this meeting (as a Skype Conference) has been duly given and the agenda presented is accepted without amendment.

1.1 Minutes Bureau Conference 03-04-2020

The minutes of the Bureau meeting of 03.04.2020 are approved.

2. Messages

2.1 general

A draft for compensation for certain activities in the context of the EFA work will be discussed in the next meetings.

2.2 IFA -

3. EFA competitions / measures following the coronavirus pandemic

3.1 Competitions 2020

- Agreement "postponement EM'20" (OK EM and EFA Presidium)

This agreement to postpone the EM has not yet been signed. Franco Giori cares.

- Champions Cups 2020

The implementation of the Champions Cups in Jona (women) and Linz (men) is discussed.

From the current perspective, these sporting events cannot be carried out as a result of the pandemic.

Therefore, the Presidium decides to cancel the Champions Cups 2020.

The current organizers retain a privilege to host this event in 2021.

Eligibility for the Champions Cups in 2021 will be decided later.

3.2 Competitions in 2021

- Application organizing committee WM U18, Grieskirchen / AUT

Decision: The EFA is now awarding the U21 European Men's Championship to Grieskirchen and expects the WM OK or ÖFB to pay the normal EFA competition fees for the 2021 event.

Originally, the U21EM should have taken place in Switzerland. The TSV Jona/SUI, as the organizer actually planned for 2021, is foregoing the implementation in favor of merging the WM U18 and the EM U21.

EFA President Franco Giori explains the relocation: "It is a decision in the sense of fistball. We use the chance to have the best youth players in the world play in one place!"

The IFA U18 Women's and Men's World Championship will take place from July 29 to August 1, 2021, the EFA U21 Men's European Championship will take place on July 30 and 31, 2021.

3.3 Calendar 2020-22

The international calendar, which is now to be changed, will be revised in June after the decision of the IFA on hosting the Women's World Cup in Chile.

4. European Youth Cup - Discussion of the regulations - Draft EFA-JEP signet

The previous provisions of the Youth Europe Cup were processed by Josef Andolfatto according to EFA standards. After the postponement of the 25th European Youth Cup to 2021, the regulations will only apply from 2022.

The proposals of the EFA Presidium will be sent to the JEP-committee for review and revision. Feedback by the end of August is requested. Franco Giori is responsible.

The design of a new EFA-JEP logo is nearing completion.

5. Postponement of the regular EFA Congress from 2020 to 2021 - approval of member associations

Until the conference there was only positive feedback from the European member associations. The shift is therefore correct.

6. Search for foreign players in the individual nations (letter to the member associations)

Jürgen Albrecht designed a letter. After discussing suggestions for improvement, this script should be sent to the European member associations by the end of May.

The "big" nations in particular are asked to carry out particularly intensive research in their clubs and to provide feedback by the end of the year at the latest.

7. Miscellaneous

Championship appointment coordination AUT / GER / SUI: The last weekend in September is reserved for international IFA events.

7.1 survey

Jürgen Albrecht will inform and report about possible other conference forms.

7.2 next skype conference

Monday, June 29, 2020, 6 - 7.30 p.m.

European Fistball Association

Franco Giori
President

Ulrich Meiners
General Secretary

Ahlhorn, May 13, 2020

Secretary: Ulrich Meiners

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)

EFA Präsidiums-Skype-Konferenz, 12. Mai 2020, 18:00 -19:10 Uhr

Franco Giori (SUI), Petr Riedl (CZE), Dorothee Schröder (GER), Josef Andolfatto (SUI), Jürgen Albrecht (GER), Gerhard Zeller (AUT), Ulrich Meiners (GER).

Tagungspunkte

1. Eröffnung/Begrüßung

Franco Giori eröffnet die 3. Präsidiumskonferenz im Jahr 2020. Die Einladung zu dieser Sitzung (als Skype-Konferenz) erfolgte ordnungsgemäß, die vorgelegte Tagesordnung wird ohne Änderungswünsche angenommen.

1.1 Protokoll Präsidiumskonferenz 03-04-2020

Das Protokoll der Präsidiumssitzung vom 03.04.2020 wird genehmigt.

2. Mitteilungen

2.1 allgemein

Ein Entwurf für Entschädigungen für bestimmte Tätigkeiten im Rahmen der EFA-Arbeit soll in einer der nächsten Sitzungen besprochen werden.

2.2 IFA -

3. EFA Wettbewerbe / Maßnahmen infolge Coronavirus-Pandemie

3.1 Wettbewerbe 2020

- Vereinbarung „Verschiebung EM’20“ (OK EM und EFA-Präsidium)

Diese Vereinbarung über die Verschiebung der EM ist bisher noch nicht unterzeichnet worden. Franco Giori kümmert sich.

- Champions Cups 2020

Die Ausrichtung der Champions Cups in Jona (Frauen) und Linz (Männer) wird besprochen.

Aus aktueller Sicht sind diese Sportveranstaltungen infolge der Pandemie nicht durchzuführen.

Deswegen beschließt das Präsidium die Absage der Champions Cups 2020.

Die jetzigen Ausrichter behalten ein Vorrecht auf die Ausrichtung dieser Veranstaltung in 2021.

Die Teilnahmeberechtigung für die Champions Cups in 2021 wird später entschieden.

3.2 Wettbewerbe 2021

- Antrag Organisationskomitee WM U18, Grieskirchen/AUT

Beschluss: Die EFA vergibt nun doch die U21 Männer Europameisterschaft nach Grieskirchen und erwartet vom WM OK bzw. ÖFB die ordentlichen EFA-Wettbewerbsgebühren für die Ausrichtung 2021.

Ursprünglich hätte die U21EM in der Schweiz stattfinden sollen.

Der TSV Jona/SUI verzichtet als eigentlich für 2021 vorgesehener Ausrichter auf die Durchführung zugunsten der Zusammenlegung der WM U18 und der EM U21.

EFA-Präsident Franco Giori begründet die Verlegung: „Es ist eine Entscheidung im Sinne des Faustballs. Wir nutzen so die Chance, die besten Jugendspieler der Welt an einem Ort spielen zu lassen!“

Die IFA U18 Frauen und Männer Weltmeisterschaft findet von 29. Juli bis 1. August 2021 statt, die EFA U21 Männer Europameisterschaft wird am 30. und 31. Juli 2021 ausgetragen.

3.3 Terminkalender 2020-22

Der nun zu ändernde internationale Terminkalender wird im Juni nach der Entscheidung der IFA über die Ausrichtung der Frauen WM in Chile überarbeitet.

4. Jugend Europapokal – Besprechung der Reglements - Entwurf EFA-JEP Signet

Die bisherigen Bestimmungen des Jugend Europa Pokals wurden von Josef Andolfatto nach EFA-Standards bearbeitet. Nach der Verschiebung der 25. Jugendeuropapokals auf 2021 werden die Reglements allerdings erst ab 2022 Gültigkeit haben.

Die Vorschläge des EFA-Präsidiums werden dem JEP-Gremium zur Begutachtung und Überarbeitung zugeleitet. Eine Rückmeldung bis Ende August wird gewünscht. Franco Giori trägt die Verantwortung in dieser Sache.

Der Entwurf eines neuen EFA-JEP Logos ist kurz vor der Fertigstellung.

5. Verschiebung des ordentlichen EFA-Kongresses von 2020 nach 2021 - Zustimmung Mitgliedsverbände

Es gab bis zur Konferenz nur zustimmende Rückmeldungen der europäischen Mitgliedsverbände. Damit ist die Verschiebung ordnungsgemäß.

6. Suche nach ausländischen Spielerinnen und Spielern in den einzelnen Nationen (Schreiben an die Mitgliedsverbände)

Jürgen Albrecht hat ein Schreiben entworfen. Nach der Diskussion von Verbesserungsvorschlägen soll dieses Skript bis Ende Mai an die europäischen Mitgliedsverbände geschickt werden.

Besonders die „großen“ Nationen werden aufgefordert, in ihren Vereinen besonders intensiv zu forschen und spätestens bis Ende des Jahres eine Rückmeldung zu geben.

7. Verschiedenes

Meisterschaftsterminkoordination AUT/GER/SUI: Das letzte Septemberwochenende wird für internationale Veranstaltungen der IFA freigehalten.

7.1 Umfrage

Jürgen Albrecht wird sich über mögliche andere Konferenzformen informieren und berichten.

7.2 nächste Skype – Konferenz:

Montag, 29. Juni, 18 Uhr

European Fistball Association

Franco Giori	Ulrich Meiners
Präsident	General Secretary

Ahlhorn, 13. Mai 2020 Protokollführer: Ulrich Meiners

(Distribution of the minutes: Presidium members, member associations, Commissioners, IFA Office, Kassaprüfer)